



黑素皮质素受体1 (MC1R) 基因与VC-獭兔毛色关系的研究

高荣琨¹, 陈伟², 曲海娥², 李建平³, 张巧灵^{2*}

(1. 山西农业大学 动物科技学院, 太谷 030801; 2. 吉林大学 畜牧兽医学院, 长春130062; 3. 吉林农业大学 动物科学技术学院, 长春 130118)

Study on the Relationship between the Melanocortin 1 Receptor Gene (MC1R) and the Coat Color in Rex-rabbits

GAO Rong-kun¹, CHEN Wei², QU Hai-e², LI Jian-ping³, ZHANG Qiao-ling^{2*}

(1. College of Animal Science and Veterinary Medicine, Shanxi Agricultural University, Taigu 030801, China; 2. College of Animal Science and Veterinary Medicine, Jilin University, Changchun 130062, China; 3. College of Animal Science and Technology, Jilin Agricultural University, Changchun 130118, China)

[摘要](#)[图/表](#)[参考文献](#)[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net